
Medeburgers,

Er moet geen totaalverbod op vuurwerk komen. Het is een traditie die generatie op generatie wordt 
doorgegeven. Het verbind mensen om samen het jaar af te sluiten. Ook staat het al jaren en dag in 
het culturele erfgoed van ons land. We hebben dit vorig jaar met ons alle gezien dat een tijdelijk 
vuurwerk verbod niet werkt. Er werd massaal vuurwerk gekocht in België die onder normale 
omstandigheden gewoon legaal is in Nederland. De kranten en internet stond er vol van.  Mensen die 
uren onderweg waren naar België om daarna nog uren in de rij te staan om vuurwerk te kopen. Waar 
was de controle? Dit geeft aan dat Nederland niet van deze traditie af wil. Het grote probleem is dat 
een kleine groep relschoppers met hun illegale zware knalvuurwerk het verpesten voor een grote 
groep liefhebbers en genieters. Om dit zware illegale knalvuurwerk te gebruiken tegen onze 
hulpverleners. Zoiets mag niet gebeuren. Onze hulpverleners laat je met rust. Ze zijn er voor onze 
veiligheid. Onze traditie mag niet verdwijnen door deze relschoppers. Wij als liefhebbers zijn er het 
hele jaar mee bezig. Het uitzoeken van het mooie legale vuurwerk wat er in Nederland te koop is. 
Samen met andere liefhebbers deze passie en ervaringen delen. Laat gewoon iedereen in zijn 
waarde. 

Onderstaande mijn advies onze traditie beter en veiliger te maken:

1. Op Europese niveau moet er veel dingen veranderen. In alle Europese landen lopen kinderen 
met zwaar illegaal vuurwerk rondt. Zoals Cobra’s, Giant Maroon, Joker’s, Dumbum 50 en 
lawinepijlen. Deze bevatten vaak meer dan 30 gram flashkruit. Als het verkeerd gaat dan 
heeft dat vaak grote gevolgen. Amputatie, blindheid en gehoor verlies. In het eerste geval 
een leven. Dit valt onder de wapenwet. Dit moet gewoon verboden worden. De fabrikanten 
moeten alleen de Europese regel van maximaal 5 gram flash produceren. Dit knalt al zeer 
hard. Daarnaast heb je nog de Shells. Dit is vuurwerk wat wordt gebruikt in professionele 
vuurwerkshows. Deze hebben een doorsnee van 2.5 cm tot en met 30 cm doorsnee met een 
schietlont eraan. Dit moet je met buis in de lucht schieten. Deze zijn gewoon via te koop in 
de illegale handel. Hier lopen kinderen van 12 jaar mee rond. Ze gooien deze gewoon als 
rotjes weg. Niet wetende wat het precies doet. Mijn voorstel is om het schietlont te laten 
verbieden en alleen elektronische ontlading toe te staan. Samen met Europese certificering 
en controle. Dit vuurwerk is alleen voor bedrijven die professionele vuurwerkshows maken. 

2. Het kabinet moet de politie meer bevoegd geven om zichzelf te beschermen tegen 
relschoppers die zwaar illegaal vuurwerk gebruiken tegen hun. Zoiets gebeurt niet in andere 
Europese landen. Daar heb je geen spatjes tegen de politie. Hier mag gewoon teveel. Tevens 
mag het afsteken en bewaren van dit illegale vuurwerk veel zwaarder bestraft worden. 

3. Het terugbrengen van categorie F3 vuurwerk door het kabinet. Waaronder het terugbrengen 
van vuurpijlen, singelshots van 50mm dit zowel sier en knal, Chinese knalmatten en knallers 
tot 5 gram flash. Dit zal voor vele mensen de reden om dit in België, Duitsland te gaan kopen. 
Want controle is er toch niet. De knallers tot 5 gram flash is de grote vraag bij de jeugd die nu 
naar illegale handel gaan. Onze importeurs kunnen dit samen met de overheid op een 
veiligere manier kunnen aanbieden.

4. Op Europees niveau moet op nieuw gekeken worden naar cakes en compound boxen die nu 
mogen. De kruitinhoud moet om hoog zodat er dan nog veiligere gemaakt kan worden. 
Waarom zouden jullie denken? De simpele reden is dat nu een maximale hoeveelheid kruit in 
mag. Als je dat verhoogt kan de fabrikant dit als compleet compound leveren. Waardoor je 
als consument dit niet meer hoeft door te lonten. Dit voorkomt de problemen met de onze 
veiligheid. Daarnaast zal de vraag naar de F4 blokken van Jorge, Triplex, Egima en Kometa die 
nu veel verkocht worden in de illegale handel. 



5. Het vervoeren en opslag van het legale vuurwerk. Dit is nu 25 kilo bruto gewicht. Aangezien 
de cakes en compound boxen dit gewicht snel bereiken. Moet deze regel aangepast worden. 
RIVM heeft berekende dat 25 kilo aan kruit veilig kan worden vervoerd of opgeslagen kan 
worden. Het blijft maar 3 dagen bij de mensen in huis.  

6. Dat alle berichten in de media, internet en kranten de juiste en correcte informatie geven. 
Het in alle gevallen over illegale vuurwerk en niet het legale vuurwerk wat in Nederland 
verkocht wordt.

7. Betere voorlichtingscampagne voor zowel het afsteken van vuurwerk als voor de mensen die 
gaan kijken naar het vuurwerk. Want het meerderdeel weet niet wat ze doen. Daarom vallen 
onder deze grote groep ook de meeste slachtoffers. Niet iedereen is een kenner of 
liefhebber. Geen alcohol of drugs gebruiken als je vuurwerk gaat afsteken. Afstand houden. 
Gratis vuurwerkbril voor iedereen. Gratis goeie stormaansteker i.p.v. aansteeklont. Welke 
kleding je kunt dragen tijdens oud en nieuw. Opruimen van het vuurwerk. Wegbrengpunt 
voor het afgestoken vuurwerk. betere vuurpijlenrek. Cursus aanbieden voor mensen met 
dieren. Andere houder voor het vastzetten van cakes.

Met deze wijzigen kunnen wij onze traditie in leven houden. Daarnaast zullen er mindere slachtoffers 
vallen en ook meer verkocht worden in Nederland, wat ten goede komt voor de zorg en politie. Dus 
een win-win situatie voor iedereen. #laatonsvieren

Vuurwerkliefhebber.


